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MTFSz elnökségi ülés jegyzőkönyve 

Ideje: 2018. szeptember 24. (hétfő) 16:00 

Helye: Magyar Sport Háza (Bp., Istvánmezei út 1-3.) III. emeleti kocka tárgyaló 

Jelen vannak: Bugár József, Kovács Balázs, Miháczi Zoltán, Molnár Péter, Fehér Ferenc, Gerzsényi 

Zsolt, Kovács Gábor, Krasznai Orsolya, Petrócki Ádám, Dénes Zoltán, Gera Tibor, Mets Miklós, 

Zsigmond Száva, Szokol Lajos, Kiss Zoltán, Scultéty Márton, Less Áron. 

Az ülést vezeti: Bugár József 

Jegyzőkönyvvezető: Less Áron 

Hitelesítők: Gerzsényi Zsolt, Krasznai Orsolya. Igen: 8; Nem: 0; Tartózkodott: 0. 

Napirend: A napirendet az elnökség az előterjesztésnek megfelelően elfogadta. 

Igen: 8; Nem: 0; Tartózkodott: 0. 

180924 elnökségi 

meghívó.doc  
 

1. BESZÁMOLÓ A FELNŐTT ÉS A FŐISKOLÁS VILÁGBAJNOKSÁGRÓL, A SZÖVETSÉGI KAPITÁNY ÉVES 

MUNKÁJÁRÓL. Ea.: Dénes Zoltán, Molnár Péter 

    
A felnőtt válogatottnak az eredetileg eltervezett programot sikerült végrehajtania, csak az osztrák 

edzőtábor és a lettországi VB előversenyek (és egyben válogatók) maradtak el. A válogatás gond 

nélkül lezajlott, sajnos sérülések és lemondások miatt a Felnőtt VB-n módosítani kellett az utazó 

csapaton, az Egyetemi VB-n pedig végül kevesebben vettek részt. Az idei év legkiemelkedőbb 

eredménye Weiler Virág Egyetemi világbajnoki győzelme. Ezen a kiemelkedő eredményen kívül az 

elért eredmények a várakozásnak megfelelőnek mondhatók, mind a Felnőtt Világbajnokság, mind 

az Egyetemi Világbajnokság tekintetében. 

Határozat (43/2018.): Az MTFSz elnöksége a felnőtt szövetségi kapitány 2018. évi beszámolóját 

elfogadta. Igen: 8; Nem: 0; Tartózkodott: 0. 

 

Az elnökség megköszönve Dénes Zoltánnak az elmúlt kilenc évben a felnőtt keret mellett végzett 

áldozatos munkáját úgy döntött, hogy a következő szezonban más személyre bízná a felnőtt 

válogatott vezetését. Az új szövetségi kapitányról a novemberi elnökségi ülésen születik majd 

döntés. 

 

2. BESZÁMOLÓ A JUNIOR VILÁGBAJNOKSÁGRÓL, A SZÖVETSÉGI KAPITÁNY ÉVES MUNKÁJÁRÓL. 

Ea.: Zsigmond Száva, Molnár Péter 
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Zsigmond Száva egy éve vállalta el a junior szövetségi kapitányi pozíciót, az első számú cél a hazai 

VB-re való felkészülés volt. Az előzetesen kitűzött célokat (váltóban Top10, egyéniben Top20 

helyezés) magasan felülmúlta a csapat, és minden idők egyik legeredményesebb szereplésével, 

három érem megszerzésével, a nemzetek közötti pontverseny hatodik helyén végzett. Az egyetlen 

fájó pont csak a váltószereplés lehet, itt egyik csapatunknak sem sikerült a legjobb tízbe kerülni. A 

felkészülés során sikerült a releváns terepeket a lehető legtöbbet használni, az ifi és felnőtt 

korosztállyal összemérni a juniorokat, csapatépítő programokat szervezni, nagyszámú aspiránst 

bevonzani, kiegészítő erősítő-mobilizáló edzéseket tartani, a mentális felkészülésre hangsúlyt 

helyezni. Az egyetlen neuralgikus pont a válogatás volt, ahol az újonnan bevezetett pontrendszer 

többszörös holtversenyt hozott, nehéz döntés elé állítva a szövetségi kapitányt és az elnökséget is. 

Jövőre a rendszer finomhangolásával elkerülendő az ilyen szituáció. 

Határozat (44/2018.): Az MTFSz elnöksége a junior szövetségi kapitány 2018. évi beszámolóját 

elfogadta. Igen: 9; Nem: 0; Tartózkodott: 0. 

Határozat (45/2018.): Az MTFSz elnöksége Zsigmond Szávát újabb két évre megbízza a junior 

válogatott irányításával. Igen: 9; Nem: 0; Tartózkodott: 0. 

 

3. BESZÁMOLÓ AZ IFJÚSÁGI EURÓPABAJNOKSÁGRÓL, A SZÖVETSÉGI KAPITÁNY ÉVES 

MUNKÁJÁRÓL. Ea.: Gera Tibor, Molnár Péter 

 
Az ifjúsági válogatottnak idén a válogatásban kompromisszumot kellett kötni a juniorokkal való 

korosztályi átfedés miatt. A felkészülés jól sikerült, négy edzőtábort tartottak a tavasszal, ebből 

egyet a helyszínen, valamint indult a csapat a hazai rendezésű CEYOC-on. A válogatás simán lezajlott, 

egy fő került szubjektív döntéssel a csapatba. Az Európabajnokságon Gárdonyi Csilla arany-, Szuromi 

Hanga bronzérmet szerzett, két váltó a pódiumra került, a nemzetek versenyében a negyedik helyen 

zártunk. A tavalyi kiemelkedő szerepléstől elmaradtunk, de ez is nagyon jó teljesítmény a csapattól. 

Az idei programban szerepel még a részvétel a svájci Junior Európa Kupán. Jövőre 

Fehéroroszországban lesz az Ifi EB, ott nem olyan könnyű megoldani a helyszíni edzőtáborozást. 

Határozat (46/2018.): Az MTFSz elnöksége az ifjúsági szövetségi kapitány 2018. évi beszámolóját 

elfogadta. Igen: 9; Nem: 0; Tartózkodott: 0. 

Határozat (47/2018.): Az MTFSz elnöksége Gera Tibort újabb két évre megbízza az ifjúsági válogatott 

irányításával. Igen: 9; Nem: 0; Tartózkodott: 0. 

 

4. TÁJÉKOZTATÓ A KÖLTSÉGVETÉS I. FÉLÉVI VÉGREHAJTÁSÁRÓL. Ea.: Less Áron 

4a Időszakos MTFSZ 

költségvetés tájékoztató.xlsx   

4b Beszámoló a 

költségvetés I. félévi végrehajtásáról.doc 
A tervezetthez képest sokkal jobban alakulnak a számok, a bevételek előreláthatólag 8,5 millió Ft-

tal haladják meg az előzetesen kalkuláltat: a Családok Éve projekt egyenlege plusz 3 millió Ft lesz, 
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míg a Feltörekvő Sportágak Tehetséggondozó Programja keretében az idén 5 millió Ft-ban részesül 

a Szövetség, és a tagdíjbevételek is félmillió forinttal haladják meg az előzetesen vártat (külön 

örvendetes, hogy az éves versenyengedélyek száma a napi versenyengedély bevezetése mellett is 

nőtt). A kiadások terén is pozitívak a kilátások, valószínűleg másfél millió forintot tud a Szövetség 

megtakarítani az előirányzathoz képest. Így várhatóan az MTFSZ költségvetés 2018. évi egyenlege a 

tervezett nullszaldó helyett 10 millió Ft pozitívum lehet. 

 

Mivel jövőre is várható 10 millió forint többletbevétel a költségvetésben, az elnökség ad hoc 

Költségvetési Bizottságot hoz létre Less Áron vezetésével. A Bizottság tagjai Bugár József, Kálmán 

Péter, Kovács Balázs és Molnár Péter lesznek. A Bizottság a decemberi elnökségi ülésre hoz 

javaslatot a 2019. évi költségvetésre. 

 

5. IDŐKÖZI TÁJÉKOZTATÓ AZ UTÁNPÓTLÁS-FEJLESZTÉSI PÁLYÁZATOKRÓL ÉS A DIÁKOLIMPIA 

LEBONYOLÍTÁSÁRÓL, AZ UTÁNPÓTLÁS-FEJLESZTÉSI BIZOTTSÁG ELSŐ FÉLÉVES MUNKÁJÁRÓL. 

Ea.: Kovács Balázs, Krasznai Orsolya  

5. Időközi tájékoztató 

az utánpótlás-fejlesztési pályázatokról és a Diákolimpia lebonyolításáról, az Utánpótlás-fejlesztési Bizottság első féléves munkájáról.docx 
A Bizottság fő feladata az utánpótlás-fejlesztési pályázatok menedzselése. Ebből a legnagyobb tétel 

az edzők támogatása 9,5 millió forintos keretösszeggel. Idén 31 klub 55 edzője vesz részt a 

pályázatban, a fluktuáció minimális az előző évhez képest. A nyári edzőtáborok pályázatára 

tizenegyen jelentkeztek, összesen 440 gyerek vett részt rajtuk, az elszámolás még folyamatban van. 

Lezajlott a Diákolimpia, a megyei döntőt minden megyében megrendezték, Békés és Komárom-

Esztergom megyében részvételi csúccsal. Az országos döntőt Veszprémben rendezte a Veszprémi 

Honvéd SE, magas színvonalon és jó részvételi számokkal. A TF edzőképzés folytatódik, az első évet 

mind a hét tájfutó hallgató teljesítette. A Bizottság kezeli a Családok Éve program keretében kiírt 

projekteket is. A versenyek családbaráttá tételére kiírt pályázatra 13 klub jelentkezett 39 

versenynappal, az 1 milliós keretösszeg elosztása még zajlik. 3,95 milliós keretösszeggel indult az 

állandó pontos edzőpályák létesítése projekt. Megvan a tíz helyszín, jelenleg az engedélyeztetés 

szakaszában tartanak a legtöbb helyen. 

 

6A. IDŐKÖZI BESZÁMOLÓ AZ EDZŐBIZOTTSÁG MUNKATERVÉNEK ELŐREHALADÁSÁRÓL. 

Ea.: Fehér Ferenc 

 
Az Edzőbizottság hagyományos feladatai (edzőképzés és a válogatottak munkájának 

figyelemmel kísérése, utánpótlás-fejlesztési pályázatok véleményezése, edzőképzések 

kiírásainak felkutatása) mellett megkezdte a januári Edzői Konferencia szervezését. 

Határozat (48/2018.): Az MTFSz elnöksége az Edzőbizottság időközi beszámolóját elfogadta. 

Igen: 9; Nem: 0; Tartózkodott: 0. 
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6C. IDŐKÖZI BESZÁMOLÓ A GAZDASÁGI BIZOTTSÁG MUNKATERVÉNEK ELŐREHALADÁSÁRÓL. 

Ea.: Kálmán Péter, Scultéty Márton 

6c Gazdasági 

bizottság beszámolója.docx 
Kálmán Péter bizottságvezető távollétében Scultéty Márton adta elő a Gazdasági Bizottság időközi 

beszámolóját. A Támogatói Program továbbra is sikeres, kismértékű növekedés várható a 

bevételekben. A pályázatok terén jó hír a költségvetési beszámolónál már említett két sikeres EMMI 

pályázat. A Tájfutásért Alapítvány NEA támogatásból finanszírozta a februári válogatott edzőtábort. 

A dél-alföldi régióban sikeres tájfutó témájú pályázatot menedzsel Petrócki Ádám, amiből a 

Szövetség is tud profitálni. Novemberben egy magyar-szlovák határmenti együttműködési 

pályázaton tervez indulni az MTFSz a Szlovák Tájfutó Szövetséggel közösen. Ezen kívül újabb 

megkeresés érkezett a Honvédelmi Sportszövetségtől, ami hozhat némi bevételt a jövőben. 

Határozat (49/2018.): Az MTFSz elnöksége a Gazdasági Bizottság időközi beszámolóját elfogadta. 

Igen: 9; Nem: 0; Tartózkodott: 0. 

 

7. BESZÁMOLÓ A 2018. ÉVI JUNIOR TÁJÉKOZÓDÁSI FUTÓ VILÁGBAJNOKSÁG MEGRENDEZÉSÉRŐL. 

Ea.: Szokol Lajos 

7. JWOC 2018 elnöki 

jelentés.doc  
Szokol Lajos, a Szervezőbizottság vezetője elmondta, hogy a verseny előkészítését a rendező Szegedi 

Vasutas SE hatfős vezetése koordinálta. Már két éve felkérték a kulcsembereket a fontosabb 

posztokra, a tavalyi évben pedig lezajlott az önkéntesek toborzása, így összeállt a 135 fős rendezői 

stáb. Nagy munkát jelentett már a verseny előtt az edzőtáborok lebonyolítása, a két hivatalos 

mellett 63 egyéni edzőtáborhoz is biztosítani kellett a szükséges feltételeket. Az érdemi 

kommunikáció egy évvel a verseny előtt kezdődött el, minden elvárt fórumon (honlap, Facebook, 

Instagram, YouTube) keresztül. A verseny lebonyolítása zökkenőmentes volt, a résztvevők 

visszajelzései pozitívak voltak, az utolsó csapatvezetői értekezleten nyíltszíni tapsot kapott a 

Rendezőség. A verseny költségvetése stabil lábakon állt, a nevezési díjak (amik a kiadások kb. 80%-

át fedezték) mellett a helyi támogatásokból (önkormányzatok, cégek) sikerült pozitívvá tenni a 

versenyrendezés egyenlegét. 

Határozat (50/2018.): Az MTFSz elnöksége megköszönte a Szegedi Vasutas SE-nek a verseny kiváló 

színvonalú megrendezését és a rendezésről szóló beszámolót elfogadta. 

Igen: 9; Nem: 0; Tartózkodott: 0. 

 

8. BESZÁMOLÓ A 2018. ÉVI TÁJÉKOZÓDÁSI KERÉKPÁROS FELNŐTT ÉS JUNIOR EB, VALAMINT 

SZENIOR VB MEGRENDEZÉSÉRŐL. Ea.: Mets Miklós 

Az MTFSz tájkerékpár szakága vezetésével három helyszínen (Érd, Nagykovácsi, Farkas-erdő) öt 

versenyt bonyolítottak le a monstre verseny keretében. A versenyközpont (Nagykovácsi Általános 

iskola) bevált, jól működött. A rendezést sikerült logisztikailag optimálisan megoldani. A rendezvény 

költségvetése kb. 30 millió Ft volt, aminek egyenlege pozitív. A nyereségből egymillió forintot a 
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Rendezőség az MTFSz-nek ajánl fel. Összesen 550 induló vett részt a versenyen, ebből 45 magyar. 

Jól szerepeltek a mieink: négy érmet szereztek a szenior kategóriákban. Összességében az esemény 

jól sikerült, pozitív visszajelzések érkeztek a résztvevőktől. 

Határozat (51/2018.): Az MTFSz elnöksége megköszönte Mets Miklósnak a verseny kiváló 

színvonalú megrendezését és a rendezésről szóló beszámolót elfogadta. 

Igen: 9; Nem: 0; Tartózkodott: 0. 

 

9. IDŐKÖZI BESZÁMOLÓ A 2019. ÉVI TÁJFUTÓ GÁLA SZERVEZÉSI ELŐKÉSZÜLETEIRŐL. 

Ea.: Mets Miklós 

A 2019. évi Tájfutó Gála főszervezője ismételten Mets Miklós lesz, a Gála időpontja 2019. január 26., 

helyszíne Budapest. A pontos helyszín később kerül meghatározásra. A Gála rendezése nagyjából az 

elmúlt két év irányvonalát fogja követni. Szombaton a Gála előtt Edzői Konferenciára is sor fog 

kerülni. 

 

10. EGYEBEK, FŐTITKÁRI TÁJÉKOZTATÓ. Ea.: Less Áron 

10. Egyebek, főtitkári 

tájékoztató.docx    

10d_versenynaptar_2

019.xls    

10e Módosítási 

javaslat a bajnoki rendszer szabályzathoz.docx 
Pénzügyi helyzet (06.08.): 

Pénztárban: 67.450.- 

OTP folyószámlán: 32.230.270.- 

Összesen: 32.297.720.- 

 

Az elnökség döntött a Magyar Diáksport Szövetséggel a Diákolimpia kapcsán létrejött újabb licenszia 

szerződés megkötéséről és elfogadta Bugár József elnök javaslatát, miszerint a jövőben a három 

kiemelt bajnokságon a 14-21-es kategóriákban az első hat helyezettet díjazzák. Az ösztöndíj program 

menedzser személyéről szóló döntést az elnökség a novemberi ülésre halasztotta. 

Határozat (52/2018.): Az MTFSz elnöksége elfogadta a 2019. évi országos versenynaptárat. 

Igen: 9; Nem: 0; Tartózkodott: 0. 

 

 Levezető elnök Hitelesítő 

 Jegyzőkönyvvezető Hitelesítő 


